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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban nem működnek az Oroszországra kivetett EU-s
szankciók?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Folyamatosan halljuk, hogy nem működnek a szankciók. Tudja, az a helyzet, hogy a számok nem
ezt mutatják. A Világbank adatai szerint várhatóan 11 százalékkal fog csökkenni az orosz GDP
2022-ben. Több mint 30 százalékkal esik vissza az export és az import. Az éves infláció mértéke 22
százalékos lesz (ezt akár még hazánk is elérheti, ha folytatják a rossz kormányzásukat).

De, hogy kézzel foghatóbb példát hozzak: a személyautók gyártása szinte leállt, ami megmaradt,
visszarepült a 90-es évekbe. Mosógépekből kiszerelt elektronikával próbálják a szankciók hatását
mérsékelni.  A képzett  oroszok menekülnek  az  országból,  pláne  a  részleges  mozgósítás  óta:  az
egyirányú repülőjegyek ára az egekben van, annyian akarnak elmenni.  Több mint 1000 vállalat
hagyta el az országot.

Ha nem a  szankcióknak,  akkor  minek tudhatók be  ezek?  Fenntartják,  hogy nem működnek az
Oroszországra kivetett szankciók? Ha nem működnek, akkor miért szavazták meg, és utólag miért
akarnak álkonzultációt tartani róluk?

Várom válaszát!


